



KERAJAAN MALAYSIA  
JABATAN KIMIA MALAYSIA  
KEMENTERIAN SAINS, TEKNOLOGI DAN INOVASI



KENYATAAN TAWARAN SEBUT HARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada syarikat-syarikat tempatan (**Selangor & W.P. Kuala Lumpur**) yang **eP enable** dan berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia dalam Kod bidang berkaitan untuk perkhidmatan/pembekalan seperti berikut:

Perihal Perolehan	Kod Bidang	Tarikh Iklan	Tarikh dan Masa Tutup
Perkhidmatan Mencetak, Membekal Dan Menghantar Kertas Keselamatan Ke Jabatan Kimia Malaysia Bagi Tempoh 2 Tahun	221607	02/02/2024	16/02/2024 Dokumen yang LEWAT tidak akan dipertimbangkan
No. Perolehan: JKM/PJ/(S)/SBH/M-22/2024 QT24000000002885			

Sila muat turun (download) dokumen tersebut di laman sesawang: <https://www.eperolehan.gov.my/home>

1. Pembekal adalah diminta untuk menyemak dan meneliti spesifikasi serta syarat-syarat lain yang dinyatakan sebelum menawarkan harga. Harga Tawaran adalah Harga **TANPA kenaan 6% SST**.
2. Tawaran Teknikal dan Tawaran Harga yang lengkap hendaklah dikunci masuk (key – in) ke dalam sistem ePerolehan pada atau sebelum **jam 12.00 tengahari pada 16 Februari 2024**.

Pembekal mestilah menghantar Sepuluh (10) helai Contoh / Sampel Cetakan Kertas Keselamatan yang dicadangkan dan dihantar sebelum tarikh tutup sebut harga ke **Seksyen Pembangunan dan Perolehan, Aras 2 Sayap B, Bangunan Persekutuan Petaling Jaya, Jalan Sultan 46200 Petaling Jaya Selangor**

3. Tawaran dari penyebut harga tidak akan dipertimbangkan, sekiranya Tawaran Teknikal dan Tawaran Harga tidak dikunci masuk (key-in) ke dalam sistem ePerolehan pada tarikh tutup tender walaupun dokumen sokongan telah dihantar ke Jabatan pada atau sebelum tarikh tutup tender.
4. Jabatan Kimia Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran dan penilaian akan dibuat mengikut item pembekalan/perkhidmatan.
5. Sebarang perbuatan atau percubaan rasuah untuk menawar atau memberi, meminta atau menerima apa-apa suapan secara rasuah kepada dan daripada mana-mana orang berkaitan perolehan ini merupakan suatu kesalahan jenayah di bawah Akta Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Malaysia 2009 (Akta 694).